
 
 

 

                                   
 

Concept verslag Algemene Ledenvergadering 10 april 2024. 

1. Opening door de voorzitter 
Patrick van den Broek wenst ieder welkom. Hij blikt terug op de afgelopen periode en stipt daarbij 
examens, activiteiten, bewakingen, wedstrijden en het kaderfeest aan. 
  
2. Mededelingen van de secretaris 
Afmeldingen voor deze vergadering zijn binnengekomen van Annie Pennings, Loek Gommers, 
Ineke Takens, Diana Vlemminx. 
 
3. Verslag jaarvergadering 23 april 2023  
Er zijn geen vragen en opmerkingen. Het verslag wordt goedgekeurd. 
  
4. Jaarverslag secretaris  
Ook hierbij zijn geen opmerkingen en wordt het goedgekeurd.  
Vraag Ellen Verhagen: Pagina 2: analyse van de zwemopleidingen, krijgen we daar een update 
van. Er is gekeken hoe lang een kind doet over een opleiding tot aan diploma A. Streven is om 
gemiddeld in anderhalf tot twee jaren het A diploma te behalen. 
  
5. Financiën 
 
A. Het fianacieel jaarverslag over 2023.  
Voor de financiën is het woord aan Bob Dekkers. Er is zoveel mogelijk rekening gehouden met alle 
omstandigheden. Enige posten krijgen een toelichting: 
Voor het diploma toezichthouder was er in 2023 iets minder belangstelling. Toch is het nog steeds 
een grote bron van inkomsten.  
De opleidingskosten komen lager uit dan begroot. Er is minder gebruik van nascholingen dan 
gepland. 
Helaas is het niet gelukt om de investeringen in een nieuwe boot, kleding en materialen in 2023 te 
realiseren. 
De bewakingen leverden veel op, meer dan begroot.  
De uitgaven voor attenties zijn wat hoger dan begroot, omdat hierin ook het kaderpresentje is 
opgenomen. 
Het kaderfeest viel voordeliger uit dan begroot, maar was er niet minder gezellig om. 
Doordat de uitbater van de horeca vaker dan gewenst sloot, zij  er minder uitgaven voor 
consumpties. 
Reddingsbrigade Nederland heeft gedurende het jaar 2023 de contributie-afdracht aan hen 
aanzienlijk verhoogd en daar was in onze begroting geen rekening mee gehouden. 
Bij de post financiën staan hoge bedragen, maar die vallen voor een groot deel tegen elkaar weg. 
Er is geld van de lopende rekening naar de spaarrekening overgeboekt. 
Uiteindelijk konden we ruim €17.000 toevoegen aan ons spaarpotje. 
Badhuur moet gereserveerd blijven, voor als extra betalingen nodig zouden zijn. 
Grote investeringen zijn naar 2024 verschoven. 
Ook is besloten alvast te gaan sparen voor ons 100-jarig bestaan in 2031. 
Jos vd Kroon: waar geeft RN het geld aan uit? Aan personeel, opleidingen, wedstrijden, 
rampeninzet, gebouwen. 



 
 

 

                                   
 

Michiel Roos: Wat is het maximale streefbedrag om te reserveren voor het 110-jarig bestaan van 
de ERB? Dat is 50.000 Euro. 
B. Begroting 2023  
De begroting valt deze keer hoog uit i.v.m. investeringen in varend materieel, lesmaterialen en 
portofoons, kleding kader en bewakingsgroep.  
Linda Schellen: Is er een badhuurverhoging te verwachten als het nieuwe bad open gaat. Inzet van 
de Gemeente is niet meer dan een inflatiecorrectie. 
 
C. Investeringen  
Deel van de reserve investeren is verantwoord. Voor onze leden is er voor het achtste jaar op rij 
geen contributieverhogen.  
 
6. Verslag Kascommissie  
Gerard Lathouwers leest verklaring van de kascommissie voor. Het bestuur wordt decharge 
verleend dor de vergadering..  
  
7. Verkiezing Kascommissie 
Petra van Gennip, Gerard Lathouwers vormen de kascommissie. Zij stellen zich weer beschikbaar. 
Er wordt aan Bas van der Zee gevraagd of hij ook weer wil. De vergadering stemt daarmee in. 
 
8. Bestuursverkiezing 
Volgens rooster zijn Elma Crüts en Jos de Greef aftredend. Elma Crüts stelt zich herkiesbaar. Zij 
wordt unaniem verkozen. 
Maarten Moolenaar stelt zich verkiesbaar. Hij wordt unaniem 
verkozen. 
Patrick leest een beschrijving van Maarten voor, omdat Maarten 
tijdens deze vergadering in de tweede kamer is om de leraar van 
het jaar te verkiezen. 
Maarten denkt een frisse blik en de nodige energie in te 
brengen. 
Voorzitter Patrick van den Broek dank Jos de Greef voor zijn 
tomeloze inzet als secretaris. Jos de Greef dankt hem en het 
bestuur voor de samenwerking en zegt nog niet bij de vereniging 
weg te zijn. 
  
9.  Bouwplannen zwembad De Tongelreep 
Patrick van den Broek houdt een kort verhaal over de vorderingen van de bouwplannen. In mei 
2023 is de eerste heipaal de grond in gegaan. Oplevering waarschijnlijk in 2025. Met foto’s wordt 
een beeld gegeven van de stand van zaken. 
Het bestuur heeft gesprekken gehad met de gemeente over toekomstige uren op maandag. In 
principe krijg je terug wat je nu als vereniging gebruikt. We hebben om een kleine uitbreiding 
gevraagd (naar bijv. nieuwe 50m bad) zodat we niet meer in het zwemstadion hoeven te 
zwemmen. 
Marianne Rademaker: Blijft het ‘ oude’  25m-bad bestaan? Nee dat wordt afgebroken. 
Pascal Kooiker: Als de ingang tijdelijk bij De Spetter komt, wat dan als we boten uit de loods halen. 
Gevraagd is rekening te houden met de veiligheid van de bezoekers. 
 



 
 

 

                                   
 

10. Update beleidsplan 
Elma Crüts krijgt het woord.  
Het gaat om het beleidsplan 2020-2025. 
Aan de orde kwam de kwaliteit en de scholing van het kader in het leerproces (MEE-cursus, natte 
bijscholing, NRZ scholing).  
Voor De Tongelreep is er een update geweest in het gebruik van pasje s en presentielijsten. 
Er zijn nieuwe certificaten voor elementair zwemmen ontworpen en gedrukt. 
Wedstrijdgroep en jeugdcommissie zijn gestart en de nieuwe wedstrijdploeg nam met succes deel 
aan de internationale ontmoeting.  
Bewakingen: Er zijn afgelopen jaar 12 bewakingen geweest waarvan 3 tweedaagse bewakingen. 
Er zijn trainingen georganiseerd voor de bewakingsgroep. 
De ontwikkeling van een nieuwe verenigingsfolder is gaande. 
Er is continue aandacht voor kader en vrijwilligersbeleid en voor doorstroming in de baden. 
Er komt vanaf 2025 een nieuw beleidsplan. 
Hans Dedding: Er zijn meer zwemmers nodig voor de wedstrijdploeg. Help bij het werven! Op de 
andere verenigingsavonden ook eens iets aan wedstrijden doen. 
Marianne Rademaker: Bij activiteiten de balie tevoren informeren a.u.b.. Elma zal als tot 
activiteiten is besloten in de TC, de balies informeren. 
 
11. Rondvraag 
Jos van der Kroon: Wat betekent de informatie op de pasjes. In het kader van de AVG mag er 
maar beperkt informatie op zo’n pasje staan. 
Ans Geluk: In de ERB app wordt op de maandagavond gemakkelijk afgemeld. Dat ligt niet aan de 
app, maar aan hoe mensen ermee omgaan. 
Aanvulling Petra van Gennip: iedereen is geneigd te reageren. Aan de groep mededelen dat deze 
reacties in de app niet gewenst zijn (doorgeven aan uurleider die het beheert). 
Franco Hartogs: Opfriscursus voor instructeurs en begeleiders, kom die weer? We hebben dat in 
de planning staan. 
 
12. Sluiting met een drankje 
 


